



## **UBA Group to Commence Full Banking Operations in France**

As part of President Bola Ahmed Tinubu's state visit to France, the Chairman of UBA Group, Tony Elumelu in the presence of President Tinubu and the President of France, Emmanuel Macron, signed a landmark business cooperation agreement with the French Finance Minister, Antoine Armand. The agreement is a significant indication of support by the French Government for the development of UBA's full banking operations in France.

Speaking at the signing ceremony, Tony Elumelu, the Chairman of UBA Group commented: "This partnership reinforces our commitment to seamless international banking services for our customers, not just across the 11 Francophone African countries we serve, but Africa as a whole; and French and European customers transacting with Africa. Expanding into France is a natural progression, with Paris serving as our European Union hub, as we continue to bring Africa and the world together, through innovative financial solutions. Paris will join London, New York and Dubai, as a critical component of our unique global network."

United Bank for Africa is one of the largest employers in the financial sector on the African continent, with 25,000 employees group wide and serving over 45 million customers globally. Operating in twenty African countries and the United Kingdom, the United States of America, France and the United Arab Emirates, UBA provides retail, commercial and institutional

banking services, leading financial inclusion and implementing cutting edge technology.

## **Le Groupe UBA va lancer des opérations bancaires complètes en France**

En marge de la visite d'État du président Bola Ahmed Tinubu en France, le président du Groupe UBA, Tony Elumelu, a signé un accord de coopération commerciale historique avec le ministre français des Finances, Antoine Armand, en présence du président Tinubu et du président français Emmanuel Macron. Cet accord marque un soutien significatif du gouvernement français au développement des opérations bancaires complètes de UBA en France.

« Ce partenariat renforce notre engagement à fournir des services bancaires internationaux fluides à nos clients, non seulement dans les 11 pays africains francophones que nous desservons, mais aussi pour l'ensemble de l'Afrique, ainsi que pour les clients français et européens effectuant des transactions avec l'Afrique. L'expansion en France est une progression naturelle, avec Paris comme plaque tournante pour l'Union européenne, alors que nous continuons à rapprocher l'Afrique et le reste du monde grâce à des solutions financières innovantes. Paris rejoindra Londres, New York et Dubaï en tant que composante essentielle de notre réseau mondial unique » a déclaré M. Elumelu lors de la cérémonie de signature.

United Bank for Africa est l'un des plus grands employeurs du secteur financier sur le continent africain, avec 25 000 employés à l'échelle du groupe et plus de 45 millions de clients dans le monde. Présente dans vingt pays africains ainsi qu'au Royaume-Uni, aux États-Unis, en France et aux Émirats arabes unis, UBA offre des services bancaires aux particuliers,

commerciaux et institutionnels, favorisant ainsi l'inclusion financière et mettant en œuvre des technologies de pointe.